
 

Javor: Čelnici lokalne vlasti nisu odbili da se sastanu sa
delegacijom poslaničke grupe Zelenih u Evropskom parlamentu

22.06.2022 - 14:30

Gradonačelnik Prijedora Slobodan Javor izjavio je danas da nisu istiniti
navodi pojedinih medija da su čelnici lokalne vlasti u Prijedoru odbili da
se sastanu sa delegacijom poslaničke grupe Zelenih u Evropskom
parlamentu.

  

On je na pres konferenciji koja je danas održana u Prijedoru pojasnio da je u prepisci sa ovom
delegacijom bilo navedeno da će se oni sastati sa nevladinom organizacijom "Kvart" iz Prijedora oko
17.00 časova i da je grad, rukovodeći se time, dogovorio termin 17.30 časova gdje je bilo predviđeno da se
u zgradi Gradske uprave sastanu delegacija Zelenih sa gradonačelnikom, zamjenikom gradonačelnika i
predsjednikom Skupštine grada Prijedora.

 "Ključ svega je što je ovdje navedena delegacija. U delegaciji stoji ime i prezime četiri čovjeka i mi smo



dobili taj mejl i tu smo odgovorili da potvrđujemo taj sastanak u 17.30 časova. I oni su u svom mejlu
naveli: Nadamo se da će vaš gusti raspored dozvoliti da ugostite delegaciju evropskih Zelenih budući da je
veoma važno da što šira perspektiva bude zastupljena kako u EP, tako i pred njemačkim Zelenim`", rekao
je Javor novinarima.

 On je dodao da je pred zgradu Gradske uprave oko 17.45 časova stigao autobus iz kojeg je izašlo 15-ak
ljudi i da su sa evropskim parlamentarcima stigli i predstavnici "Kvarta" koji nisu bili predviđeni
protokolom.

 " Ljudi koji su došli iz Evropskog parlamenta su bili izričiti. Jednostavno su rekli: ukoliko oni ne mogu u
zgradu sa nama da prisustvuju sastanku, mi nećemo ući u zgradu. Mi smo rekli da postoje procedure,
protokoli i stvari koje treba ispoštovati. Nisu to željeli, mi smo se zahvalili, meni je žao što je došlo do
toga", istakao je Javor.

 Predsjednik Skupštine grada Prijedora Mirsad Duratović demantovao je "sve one koji su tako
tendenciozno pisali da se desio skandal i da su predstavnici Gradske uprave odbili da se sastanu sa
predstavnicima Evropskog parlamenta".

 "To apsolutno nije tačno. Mi smo bili tu u dogovoreno vrijeme, na dogovorenom mjestu, sa
pripremljenim temama za sastanak koje su gosti iz Evrospkog pa tražili, a pripremili smo teme koje se tiču
programa stranke Zelenih koje su zastupljene u Evropskom parlamentu i njemačkom Bundestagu", rekao
je Duratović.

 On je rekao da nije bilo skandala, a ako bi se moglo govoriti o skandalu, onda bi trebalo reći "da su
skandal izazvali upravo predstavnici Evropskog parlamenta koji su na ugovoreni sastanak došli u nekoj
proširenoj delegaciji i sa temama koje nisu bile dogovorene".

 On je najavio da će u cilju odbrane i svog integriteta, ali i integriteta Skupštine grada, izvještaj o
događaju poslati predsjednicima stranaka čiji su predstavnici bili u Prijedoru i predsjedniku Evropskog
parlamenta radi upoznavanja sa incidentom i davanja potpunih informacija, uključujući i prepisku koja
mu je prethodila.
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